
 

 

 

Folketingets Sundheds- og Ældreudvalg har den 26. juni stillet følgende spørgsmål nr. 

1003 (Alm. del) til ældreministeren, som hermed besvares.  Spørgsmålet er stillet ef-

ter ønske fra Kirsten Normann Andersen (SF). 

 

Spørgsmål nr. 1003:  

”Ministeren bedes oplyse, om der må være husdyr f.eks. hunde og katte på de en-

kelte afdelinger på plejehjem med afdelingskøkkener?” 

 

Svar: 

Som en del af grundlaget for min besvarelse har ministeriet anmodet Miljø- og Føde-

vareministeriet samt Transport-, Bygnings- og Boligministeriet om bidrag. 

 

Jeg forventer, at spørgsmålet vil kunne besvares endeligt ultimo august 2017. 
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